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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2022. január 27. (csütörtök) napján 10 óra 15 perckor a Szekszárd Megyei Jogú 
Város Polgármesteri Hivatalának Dísztermében megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak:     

Murvai Árpád bizottsági elnök;  
Faragó Zsolt elnökhelyettes; 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag; 
Móra Viktória képviselő, tag 
Mácsik Henrietta, tag 
 

 
Tanácskozási joggal megjelentek: 

 dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens, 
jegyzőkönyvvezető; 
dr. Horváth Annamária jegyzőkönyvvezető; 
Majnay Gábor osztályvezető; 
Balázs László sport és ifjúsági referens; 
Katz Zoltánné főkertész; 
 

Meghívottak: 
Nagy Attila Tolna Íjász Egyesület elnök; 
Letenyeiné Mráz Márta egyesületi elnök;   

 

Az elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 5 tag van jelen és a bizottság 
határozatképes. A nyilvános ülést 10:15 órakor megnyitja. 
 
Az elnök az ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen 
szavazattal egyhangúlag elfogadott, és a következő napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
 
 

NYILVÁNOS: 
 
1.napirendi pont:  
A Tolnai Tájak Íjász Közhasznú Egyesület területhasználati kérelme 
(3. számú bizottsági előterjesztés) 
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Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök 
Előadó: Murvai Árpád OKSI elnök 
Meghívottak: Nagy Attila egyesület elnöke 
  Katz Zoltánné főkertész  
 
2.napirendi pont:  
A Polip Ifjúsági Egyesület 2021. évi szakmai beszámolója, 2022. évi tervei és kérelme 
 (2. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök 
Előadó: Murvai Árpád OKSI elnök 
Meghívottak: Letenyeiné Mráz Márta egyesületi elnök   
 
3. napirendi pont: 

Az óvodák nyári nyitvatartásának rendje  
(1. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök 
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
 

 
ZÁRT: 
 
4.napirendi pont:  
Javaslat „Szekszárd Edzője 2021.” díj adományozására-Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
 (4. közgyűlési számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Murvai Árpád OKSI elnök 
 
5.napirendi pont:  
Javaslat „Szekszárd Sportolója 2021” díj adományozására- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése 
(5. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Murvai Árpád OKSI elnök 
 
6.napirendi pont:  
Javaslat „Szekszárd Büszkesége 2021.” kitüntető cím adományozására Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 
(8. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Murvai Árpád OKSI elnök 
 

1.napirendi pont:  
A Tolnai Tájak Íjász Közhasznú Egyesület területhasználati kérelme 
(3. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök 
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Előadó: Murvai Árpád OKSI elnök 
Meghívottak: Nagy Attila egyesület elnöke 
  Katz Zoltánné főkertész  
 
Murvai Árpád elnök: Első napirendi pontunk a Tolnai Tájak Íjász Közhasznú Egyesület 
területhasználati kérelme. Tisztelettel és szeretettel köszöntöm Nagy Attila urat, az egyesület 
elnökét. Mindenki előtt ismeretes, hogy kanossza járása van az íjász egyesületünknek. Most 
már nem először kénytelen venni a sátorfáját és új területet kényszerül nézni a működésére. 
Ebből az állapotból valamilyen kivezető utat kell találnunk. A kérelemmel, amit gondolom 
mindenki látott és megkapott, kapcsolatban helyszínbejárás is történt kétszer. Először 
megkérdezem Attilát, hogy van-e szóbeli kiegészítése az írásos anyag mellé. 

Nagy Attila egyesületi elnök: A kérelem tartalmazza nagyjából, amit szeretnénk. Viszont 
jelenleg abban az esetben tudnánk odaköltözni, ha alkalmassá tudnánk tenni a területet. 
Ehhez viszont fejlesztések szükségesek. 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Mint említettem terület bejáráson voltunk. Már kétszer is. A 
2. ilyen alkalommal a főkertész asszony is kijött. Megtekintette ezt az adott területet, amely a 
mellékelt fényképek szerint látható. A Spurr kerék pályája mellett van. Nem tudom, hogy 
tetszik-e mondani néhány gondolatot a bizottság tagjainak erről is? 

Katz Zoltánné főkertész: Elsőként ez a kérdés merült föl, hogy a növényzethez milyen 
mértékben kell hozzányúlni. Ez kivitelezhető, hogy ez a nyiladék kitisztításra kerüljön, illetve 
az is látszik nyilván, hogy leginkább ilyen magoncokból áll az egész. Megfelelő felmérést 
követően a növényzet rendezhető. Az igazgatóság vezető úrnak az az álláspontja, hogy per 
pillanat ez a terület a sportközpontnak át lett adva kezelésre, fenntartásra, illetve amit ott 
beszéltünk egy másik egyesület ugye használja szerződés szerint. Kijelöljük azokat a 
növényeket, amiket célszerű meghagyni, illetve melyiket kell kivágni. Az álláspont eddig az, 
hogy akkor a sportközpontnak kéne megcsinálni, miután az ő kezelésükben van, de nyilván mi 
közreműködnénk. A kerítés tekintetében annyit mondanék, hogy szerintem a kerítés romjait 
fel kell számolni és újat építeni. Én utánanéztem a kollegáinkkal a szerződés alapján, illetve 
egy tavalyi évi munka kapcsán ez munkadíjjal együtt, hogyha úgy rendeli meg az 
önkormányzat, akkor durván egy ilyen 20.000 forint per folyóméterbe kerül. Tehát munkadíjjal 
együtt. Egy új konténer durván olyan 1 200 000 – 1 500 000 forint. 

Nagy Attila egyesületi elnök: Azt mi vállaljuk. Mármint a konténer költségeit. 

Majnay Gábor osztályvezető: Tisztelt Elnök Úr! Tisztelt bizottság! Most az ülés előtt 15 perccel 
volt, hogy beszéltem Varga Andrással. Küldött nekem az András egy e-mailt, illetve csak 
rákérdezett arra, hogy ugye a 2 egyesület a lőtérnél működött. Megkérdezte, hogy miért 
történt, hogy elmentek az Attiláék. Én úgy tudom, hogy szakmailag nem volt alkalmas a 
terület. 

Horváth Ferenc tag: Akkor a lőtérnél a pálya, ha azt fejlesztenénk, akkor az, nem lenne 
alkalmas? 

Nagy Attila egyesületi elnök: Nem. A lőtávolságok miatt nem oldható meg. Nem elég a pálya 
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mérete már. 

Mácsik Henrietta tag: A megítélt 1 000 000 Ft az mire elegendő a pálya fejlesztése 
tekintetében? 

Nagy Attila egyesületi elnök: Arra szeretnénk használni, hogy fejlesszük a területet, de 
ameddig a terület használatáról nincs információnk addig nem is tervezünk fejleszteni. Nem is 
számolunk. 

Faragó Zsolt elnök: Tisztelettel köszöntök mindenkit! Igazából én egyik bejárásra sem kaptam 
meghívót, így nem nagyon tudom, hogy ott ezek a munkálatok, amit Erika is említett, milyen 
költségekkel járnának. Nyilván látjuk, hogy pár év alatt nem történt semmilyen fejlesztés az 
UFC részéről az eredeti helyeteken. Mikor az íjászok megjelentek, rögtön karók lettek leverve. 
Én továbbra is szeretném tudni, hogy annak az ütemezéséről, ugye itt hosszabbításokat kellett 
kérni stb. Tájékoztatták az önkormányzatot? Hosszabbítást kért a kivitelezés megkezdéséhez, 
illetve hogy áll ez a projekt? Mert, hogy ha ott bármilyen akadálya volt annak, vagy van és a 
folytonosság megszűnt, akkor visszaszáll az önkormányzatra ez a terület és akkor azt 
gondolom, hogy a rendezvények szempontjából is jobb lenne az eredeti helyen maradni. A 
rendezvényekre az a hely, ahol eddig voltatok jobb. Én szerintem itt ezen a helyen, amiről az 
előbb szó volt nagyon el vagytok szeparálva. Edzeni jó, de rendezvényeket, ob-t, vb-t rendezni 
nem alkalmas. 

Murvai Árpád elnök: Az UFC fejlesztése számunkra egyelőre ismeretlen fázisban van. Azt 
tapasztaltuk, hogy fölvonult egy gép, ami aztán nem dolgozott semmit. Erről mi hivatalosan 
sem az önkormányzaton belülről, sem kívülről a munkálatok megkezdését illetően nem 
kaptunk információt. A másik része a hozzászólásnak, hogy a kinti területről előnyként 
állapítottuk meg, hogy a már otthonos és berendezkedett sportággal közösen alakítanának ki 
parkolót, szabadidő eltöltésére és nézők befogadására is alkalmas helyet. Úgy gondolom, hogy 
a szakmai szempontokat kell előtérbe helyeznünk most. Nyílván ez nem 1 év alatt fog 
kialakulni, így minimum 8 évre szóló szerződést kéne kötni. 

Nagy Attila egyesületi elnök: Mi is elsősorban ezt támogatnánk, hogy tudjuk meg az UFC 
döntse el mit akar. Jelenlegi helyzet szerint nem férünk el egyébként. 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Akkor ezek szerint az eredeti hely szimpatikusabb. Az 
optimálisabb szakmai szempontok alapján. Jó lenne egy állásfoglalás az UFC és a város részéről 
ezzel kapcsolatban. 

Murvai Árpád elnök: Szóban hangzottak el dolgok. Mi ebből ki szeretnénk vezetni a szekszárdi 
sportéletet, hogy csak szóban hangzanak el ígéretek. A másik dolog, szerintem most itt 
engedjük el ezt az UFC-s szálat. Februárban van UFC meghallgatás. Szerintem ott majd minden 
kiderül. Menjünk most tovább a kérelem tartalma alapján. Attila szerint a terület szakmailag 
megfelel. Ami új, hogy elvileg akkor a Sportközpont kell, hogy megoldja a terület 
használhatóvá tételét.  

Katz Zoltánné főkertész: Ez a terület a Sportközpont kezelésében van. A gond a 
kapacitásunkban van. Túlmunka elrendelések kellenek. Technikailag vannak eszközeink. A 



 

  0127jkv 

5 

humánerőforrás hiányával van gond. 

Murvai Árpád elnök: Szükséges-e koordináció a bizottságunk részéről? 

Katz Zoltánné főkertész: Én szerintem nincs. Ki kell mondani kié melyik, és milyen feladat. A 
fizikai munkát hozzáteszem nem célszerű megosztani. Egyszerűbb, ha a munkát mi 
koordináljuk. 

Nagy Attila egyesületi elnök: Mi ott leszünk a munkáknál, ha kell, csak eszközeink nincsenek. 
Továbbá megjegyezném, ha valamit kivágunk azt újra is telepítenénk. 

Katz Zoltánné főkertész: A munka veszélyes és speciális, ezért csak bizonyos feladatokat lehet 
jószándékú, közérdekű munkával is elvégezni. Vannak viszont olyan feladatok, amik 
szakértelmet igényelnek. 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Az eddigi hallottak alapján kérdezném, hogy mennyire lehetne 
ezt a területkijelölést még húzni? Hogy ha esetleg kapnánk egy állásfoglalást az UFC-től akkor, 
ha az a kedvezőbb, akkor azt megszavazni vagy azt javasolni? Így se lesz 5 éven belül ez ott 
teljesen kész. Sokkal gyorsabban kész lenne az UFC pálya melletti terület. Nem kell ilyen óriási 
területrendezéseket csinálni. 

Nagy Attila egyesületi elnök: Ameddig nem kezdik el a munkát, addig jó, de ha elkezdik, akkor 
nem tudunk ott dolgozni, elcsúszik az évünk. 

Murvai Árpád elnök: Ezt javaslatnak vegyük Faragó Úr?  

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Igen. 

Murvai Árpád elnök: Akkor tehát 2 határozati javaslattal állunk szemben. Akkor az 
elnökhelyettes úr javaslata, hogy az UFC meghallgatása és konkrét nyilatkozata után térjünk 
vissza erre a témára. 

Horváth Ferenc tag: Értem a Zsolt álláspontját, de 2018 óta van egyébként ott építési 
engedélye az UFC-nek. Tudomásom szerint jogilag rendben van ott minden. Engedélyeik 
megvannak. Megkérték korábban a hosszabbítási engedélyt a szövetségtől és hamarosan 
megkezdődik a pályaépítés a területen. Nem értem milyen meghallgatásra várjunk, amikor az 
álláspontjuk egyértelmű. 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Szerintem ezek a pályák már megint feleslegesek. Ezért kirakni 
egy jól működő egyesületet. Én azt gondolom, hogy kérnünk kéne valamiféle felvilágosítást 
ezekről az engedélyekről és a többi dologról. Most, hogy mit mond szóban a vezetőség, az 
nem mérvadó. Legyen írásos nyoma mindennek. 

Horváth Ferenc tag: Én MLSZ elnökségi tagként tájékozódtam a témában, de értelek. Akkor 
ne húzzuk, hanem legyen a napokban egy ilyen tájékoztatás a részükről. 

 



 

  0127jkv 

6 

 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel az elnökhelyettes által megfogalmazott határozati javaslatot, 
melyet a bizottság 2 igen szavazattal, 3 nem szavazat mellett nem fogadott el a bizottság. 

Murvai Árpád elnök: Akkor szavazzunk az eredeti határozati javaslatra. 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 1/2022. (I. 27.) határozata 

a Tolnai Tájak Íjász Közhasznú Egyesület kérelméről 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága  
 

1. támogatja a Tolnai Tájak Íjász Közhasznú Egyesület kérelmét arra vonatkozóan, hogy a 

Pollack utcai atlétika pálya mögötti területen sportolásra alkalmas edzőpályát 

alakítsanak ki hosszú távú fejlesztési elképzelés részeként.  

 
Határidő: 2022. január 27  
Felelős:  Murvai Árpád, az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 
 

2. felkéri a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft.-t, hogy a terület 

használatára vonatkozóan kössön együttműködési megállapodást a Tolnai Tájak Íjász 

Közhasznú Egyesülettel.  

 
Határidő: 2022. február 10.  
Felelős:  Szőke Gergő, a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. 

ügyvezetője 
 

3. felhívja a Tolnai Tájak Íjász Közhasznú Egyesületet, hogy a kijelölt terület rendezésével 

és zöldterület-gondozási munkáival kapcsolatosan keresse fel Szekszárd Megyei Jogú 

Város Polgármesteri Hivatalának Városfejlesztési és Üzemeltetési Igazgatóságát. 

 
Határidő: 2022. február 28.  
Felelős:  Magyar Károly igazgatóságvezető 
  Nagy Attila, a Tolnai Tájak Íjász Közhasznú Egyesület elnöke 
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2.napirendi pont:  
A Polip Ifjúsági Egyesület 2021. évi szakmai beszámolója, 2022. évi tervei és kérelme 
 (2. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök 
Előadó: Murvai Árpád OKSI elnök 
Meghívottak: Letenyeiné Mráz Márta egyesületi elnök   
 
Murvai Árpád elnök: Mindenki megkapta remélem az írásos beszámolót. Akkor megkérem az 
Egyesület vezetőjét, hogy ha van szóbeli kiegészítése, akkor azt tegye meg. 
 
Letenyeiné Mráz Márta egyesületi elnök: 2007-óta van megállapodási szerződésünk a 
várossal. Az egyesületünk egy ifjúsági információs irodát működtet. Jelenleg ez a Placc nevű 
helyen van. Egy közművelődési megállapodásunk is van a várossal. Ez tette lehetővé, hogy az 
országos közművelődési programban részt vegyünk. Egyébként is pályázunk rendszeresen. 
Mint közművelődéssel is foglalkozó szervezet, minket is komolyan érintett a covid. A 
közösségek összetartását gyengítette ez a helyzet. A munkánk egy része a közösségi térben 
van, ez a nagyobb rész, de van, hogy kimegyünk és foglalkozásokat tartunk. Ilyen volt a 
Bakában egy érzékenyítő program. Van egy-két fiatal, 10-15 fő, akik belátogatnak spontán is, 
illetve reszt vesznek a programjainkon. Szerintem ahhoz, hogy ez a szám növekedjen, ahhoz 
még sok mindent kell tenni. Ezzel a beszámolóval párhuzamosan benyújtottunk egy kérelmet 
is arról, hogy az egyesület szeretné megerősíteni humánerőforrással. Ennek érdekében 
kiemelt civil szervezet státuszt szeretnénk kapni, hogy tudjunk pályázni forrásra ehhez.  
 
Murvai Árpád elnök: Köszönjük szépen. Van e valakinek kérdése.  
 
Mácsik Henrietta tag: Átolvastam a beszámolót és a tervet. Örömmel vettem, hogy a 
kitelepülések jól sikerültek. Nagyon szimpatikus volt, hogy a német szakmai gyakorlatosok 
voltak az őszi fesztiválon és eredményesen segítettek annak technikai megvalósításában. 
Nagyon tetszett a „Sportos Leszek Szekszárd” beütemezése. Nekem általában minden 
beszámolókhoz kapcsolódóan van egy észrevételem, illetve igényem.  A szöveges 
beszámolókon túl én nagyon szívesen látnék számokat. Például látogatók számát. Például a 
nyári tábor, illetve az őszi tábor résztvevőszámára gondolok. Lehetett volna létszámot is írni.  
 
Móra Viktória tag: Azt szeretném megkérdezni, hogy a kiemelt civil szervezetté nyilvánítás a 
gyakorlatban mit jelent majd. Anyagi dolgokra gondolok. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Gondolom itt arra gondolt az egyesület, hogy ezzel tudnak majd 
pályázni. Kiemelt civil szervezet státusz nincs a gyakorlatban. Az egyesületekkel kapcsolatban 
megjegyezném, hogy bértámogatást a város nem ad jelenleg egyiknek sem. Esetleg olyan 
lehetőség van, hogy kezdeményezni, hogy egy ilyen költséget a város tervezzen be, építsen be 
a költségvetésbe. Tehát erre lehetne javaslatot tenni. Nyilván akkor új együttműködési 
szerződést is kell kötni. 
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Mácsik Henrietta tag: Én javasolnám, hogy akár egy következő ülésen tárgyaljuk az új 
együttműködési szerződés kérdését, addig pedig egyeztessünk.  
 
Murvai Árpád elnök: Törekedjen arra az egyesület, hogy olyan foglalkozásokat tegyen 
elérhetővé, ami rendszeres fejlődést biztosít a fiatalok számára. Például egy festőművész, 
rajzművész meghívásával egy ilyen művészeti foglalkozás. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal egy tartózkodás mellett elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2/2022. (I. 27.) határozata 

a Polip Ifjúsági Egyesület 2021. évi szakmai beszámolójáról és terveinek bemutatásáról 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 

Bizottsága 

1. jóváhagyja a Polip Ifjúsági Egyesület szakmai beszámolóját. 

 

Határidő: 2022. január 27.  
Felelős:  Murvai Árpád, az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 

 

2. megállapítja, hogy a bizottság a Polip Ifjúsági Egyesület kérelmével kapcsolatosan egy 

későbbi időpontban tárgyal. 

 

Határidő:  2022. január 27. 
Felelős:  Murvai Árpád, az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 

 

3. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját, és a jövőre vonatkozó tervek 

megvalósításához sok sikert kíván. 

 

Határidő: 2022. január 27.  
Felelős:  Murvai Árpád, az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 
 

4. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 

lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 

 

Határidő: 2022. január 27.  
Felelős:  Murvai Árpád, az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 
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3. napirendi pont: 

Az óvodák nyári nyitvatartásának rendje  
(1. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád OKSI elnök 
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
 
Murvai Árpád elnök: Köszöntöm dr. Horváth Annamáriát. Van e kiegészítés? 

 
dr. Horváth Annamária köznevelési referens: Nincsen. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 
igen szavazattal egy tartózkodás mellett elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 3/2022. (I. 27.) határozata 

 
az óvodák nyári nyitvatartásának rendjéről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága  
 

1. a Szekszárdi 1. Számú Óvoda Kindergarten feladat-ellátási helyein az alábbiak szerint 

hagyja jóvá az óvodai ellátás szünetelését a 2021/2022. nevelési évben: 

 
a. Kölcsey ltp. 15. épületében 

2022. július 4. – 2022. július 29-ig (4 hét), 
b. Wosinsky Mór ltp. 4. épületében 

2022. július 18. – 2022. augusztus 12-ig (4 hét), 
c. Bajcsy-Zsilinszky u. 6. épületében 

2022. augusztus 1. – 2022. augusztus 26-ig (4 hét); 
 
Határidő:  2022. január 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 
 

2. a Szekszárdi 2. Számú Óvoda-Bölcsőde feladat-ellátási helyein az alábbiak szerint 

hagyja jóvá az óvodai ellátás szünetelését a 2021/2022. nevelési évben: 

 
a. Mérey u. 37-39. épületében 

2022. június 27. – 2022. július 22-ig (4 hét), 
b. Muskotály u. 12. (mini bölcsőde) épületében 

2022. június 27. – 2022. július 22-ig (4 hét); 
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c. Muskotály u. 13. („Kadarka” óvoda, bölcsőde) épületében 

2022. július 25. – 2022. augusztus 19-ig (4 hét); 
 

Határidő:  2022. január 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
3. a Szekszárdi Gyermeklánc Óvoda feladat-ellátási helyein az alábbiak szerint hagyja 

jóvá az óvodai ellátás szünetelését a 2021/2022. nevelési évben: 

 
a. Perczel Mór u. 2. épületében 

2022. július 25. – 2022. augusztus 19-ig (4 hét), 
b. Szent-Györgyi Albert u. 11. épületében 

2022. június 27. – 2022. július 22-ig (4 hét), 
c. Óvoda u. 5. épületében 

a felújítás és bővítés miatt egész nyáron; 
 

Határidő:  2022. január 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
4. egyetért azzal, hogy a Wunderland Óvodában (Wesselényi u. 19.) 2022. július 4. – 

2022. július 22-ig (3 hét) szünetel az óvodai ellátás; 

 
Határidő:  2022. január 27. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
5. felhívja az intézményvezetőket a nyári nyitvatartási rend közzétételére; 

 
Határidő:  2022. február 15. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
  dr. Gábor Ferenc jegyző 

 
6. felhívja az intézményvezetőket az óvodaépületek zárva tartása idején felmerülő 

ellátási igény előzetes felmérésére; 

 
Határidő:  2022. március 15. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
  dr. Gábor Ferenc jegyző 

 
7. felhívja az intézményvezetőket, hogy a bizottság 2022. szeptemberi ülésére az ellátási 

napokra lebontva készítsenek részletes kimutatást az egyes óvodák és óvodaépületek 

nyári kihasználtságáról. 

 
Határidő:  2022. szeptember 15. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
  dr. Gábor Ferenc jegyző 
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További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 11:23 órakor 
berekeszti.  
 

K.m.f 
 
  

Mácsik Henrietta  
         jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
 
Készítette: 

dr. Ambrus Gábor 
jegyzőkönyvvezető 

 

Murvai Árpád 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

           jegyző 


